
Zápis z jednání Rady studijních programů Dopravní fakulty Jana Pernera  

Univerzity Pardubice ze dne 24. 4. 2024 

Přítomni:  doc. Culek, Ing. Ledvinová, doc. Matuška, Ing. Michálek, doc. Řoutil, prof. Schmidová, 

doc. Soušek, doc. Švadlenka, doc. Voltr 

Omluven: doc. Lata 

   

Program: 

1) Zahájení 
2) Projednání změn ve studijních programech 
3) Příprava žádosti o akreditaci "návazného" BC TTRLD  
4) Projednání podmínek pro přijímací řízení pro AR 2025/26 
5) Aktuální stav přijímacího řízení pro AR 2024/25 
6) Různé 
7) Závěr 

 
Ad 1) Zahájení 

Jednání zahájila proděkanka pro vzdělávací činnost a kvalitu Ing. Ledvinová, která přivítala přítomné.  

Ad 2) Projednání změn v rámci studijních programů 

Byly projednávány změny ve 3 studijních programech dle směrnice č. 1/2022 Příprava, změny 

a hodnocení studijních programů na Univerzitě Pardubice; čl. 13, Méně závažné změny ve studijním 

programu v průběhu jeho uskutečňování a čl. 14, Ostatní změny ve studijním programu v průběhu jeho 

uskutečňování. Podkladové materiály ke změnám byly zaslány všem členům RSP spolu s pozvánkou 

a zpřístupněny v rámci skupiny RSP na MS Teams.  

Garant BC SP Dopravní technika Ing. Michálek informoval o změnách uvedených v Příloze 1. 

Garant nMGR SP Transport Operations Management doc. Matuška informoval o změně garanta 

a vyučujícího předmětu Pricing in Transport z důvodu personálních změn (ukončení pracovního 

poměru Dr. Kudláčkové). Novým garantem a vyučujícím tohoto předmětu se stala Ing. Monika Skalská, 

Ph.D., která splňuje všechny požadavky kladené standardy pro akreditaci NAU. U předmětu nedochází 

k žádným jiným změnám, obsahová náplň, počet kreditů a rozsah předmětu se nemění. I když se jedná 

o změnu garanta předmětů PZ, tato změna nebude mít vliv na profil absolventa ani na změnu obsahu 

státní závěrečné zkoušky. 

Garant BC SP Technika, technologie a řízení letecké dopravy prof. Soušek informoval o změnách 

souvisejících s ukončením pracovního poměru Dr. Nováka. Garantem předmětu Údržba letadel se stal 

Ing. David Hůlek, Ph.D. a předmětů Letadla a Vrtule doc. Ing. Vladimír Němec, Ph.D. Nově navrhovaní 

garanti mají své odbornosti a specializace vhodné pro garantování předmětu. 

Garant BC a NMGR SP Dopravní stavby doc. Culek informoval o připravované změně u předmětů, na 

kterých se podílel Ing. Vnenk. Materiály ke změnám budou RSP předloženy do konce AR 2024/25. 

 

Ad 3) Příprava žádosti o akreditaci "návazného" BC TTRLD  

Proděkanka Ing. Ledvinová informovala o aktuálním stavu akreditace SP Technika, technologie a řízení 

letecké dopravy. Akreditace stávajícího TTRLD končí 9. 12. 2025, nepokryje tedy již AR 2025/26, do 

kterého se bude tento rok vypisovat přijímací řízení. Na tuto skutečnost byla Katedra letecké dopravy 

upozorňována již od konce minulého roku, v únoru 2024 byl k tomuto založen chat s postupem v rámci 

skupiny TTRLD v MS Teams. Ing. Ledvinová dále seznámila přítomné i s „nejzazším“ harmonogramem 

přípravy žádosti o prodloužení akreditace tohoto SP, aby byly dodrženy termíny přijímacího řízení do 

AR 2025/26. Děkan doc. Švadlenka v této souvislosti informoval o připravované změně garanta tohoto 



SP – doc. Souška nahradí doc. Němec. Garant SP TTRLD doc. Soušek se k tomuto krátce vyjádřil s tím, 

že žádost o akreditaci připravuje doc. Němec. 

Členům RSP zatím nebyly předloženy žádné další informace ani materiály k této žádosti. 

 

Ad4) Projednání podmínek pro přijímací řízení pro AR 2025/26 

Proděkanka Ing. Ledvinová shrnula stávající podmínky přijímacího řízení do SP na DFJP. Seznámila 

přítomné také s možnostmi zavedení některých nových podmínek, které by bylo možné použít již pro 

nové přijímací řízení do AR 2025/26. Diskutovala se možnost zavedení přijímacích zkoušek, zejména do 

nMGR SP s možným uznáním SZZ u našich BC studentů nebo studentů ze stejných SP na jiných VŠ 

(shodnost státnicových předmětů s našimi SZZ v BC). V přijímacím řízení do BC SP je možné využít ve 

větší míře výsledky SCIO testů. Dále se toto téma bude řešit operativně v rámci pracovní skupiny v MS 

Teams. 

 

Ad5) Aktuální stav přijímacího řízení pro AR 2024/25 

Přítomní byli od proděkanky Ledvinové seznámeny s aktuálními počty přihlášek v probíhajícím 

přijímacím řízení do AR 2024/25. Současné počty přihlášek ještě nejsou konečné (konečné počty budou 

známy na začátku června). Již v tuto chvíli je zřejmé, že v některých BC SP bude nutné sestavit 

pořadníky pro přijetí, popř. nebude otevřeno druhé kolo přijímacího řízení. 

Proděkanka Ledvinová informovala o nové zaváděném elektronickém zápisu do studia. Schůzka na 

úrovni UPCE proběhne 21.5.2024. Garanti SP budou průběžně informováni v rámci pracovní skupiny 

v MS Teams. 

 

Ad 6) Různé 

Proběhla diskuze k mobilitám studentů a AP a k výuce předmětů v AJ v rámci zahraničních mobilit. 

Proběhla diskuze k PR studijních programů v AJ. 

 

Ad 6) Závěr 

Ing. Ledvinová ukončila jednání a poděkovala přítomným za aktivní účast. 

 

 

Zapsala: Ing. Michaela Ledvinová, Ph.D.; předsedkyně RSP DFJP 

 


